

Information of Use

Chemical buffer solution intended for general laboratory use as a diluent for citrated human plasma samples in various in vitro assays. Restricted to professional users.

Content

Product	Owren's Buffer
REF	A0592-100
Content	1x100 mL

This Owren's buffer is a salt solution with 11mM tri-Sodium Citrate that is buffered to pH 7,3 with 4mM Diethyle Barbitol Buffer and with additives of 132 mM NaCl as well as 4mM Sodium Acid as a conservative.

Preparation

IBS: pH 7.2 - 7.4, liquid
Ready to use.

Storage and Stability

Unopened or opened reagents are stable until the expiration date shown on the label stored at 15-25°C. Avoid contamination and direct sun light.

Precautions

Owren's buffer contains Sodium Acid to prevent bacterial growth. Do not empty into drains Avoid contact with skin and eyes. Wear suitable protective clothing. Dispose components in compliance with local regulations for infectious material. For more information refer to the Material Safety Data Sheet (MSDS).

Warranty

This product is warranted to perform in accordance with its labelling and literature. TECO disclaims any implied warranty of merchantability or fitness for any other purpose, and in no event will TECO be liable for any consequential damages arising out of aforesaid express warranty.

Verwendungsinformation

Chemische Pufferlösung zur allgemeinen Laborverwendung als Verdünnungsmittel für citrierte humane Plasmaproben in verschiedenen In-vitro-Assays. Ausschließlich für die Anwendung durch Fachpersonal bestimmt.

Inhalt

Produkt	Owren's Puffer
REF	A0592-100
Inhalt	1x100mL

Der Owren's Puffer ist eine Kochsalzlösung mit 11mM Tri-Natriumcitrat, die mit 4mM Diethyl-Barbital-Puffer auf pH 7,3 gepuffert ist. Es enthält 132 mM NaCl und 4mM Natriumazid als Konservierungsmittel.

Vorbereitung

IBS: pH 7.2 - 7.4, flüssig
Gebrauchsfertig

Lagerung und Stabilität

Ungeöffnete und geöffnete Reagenzien sind bei Lagerung zwischen 15-25°C bis zum auf dem Etikett angegebenen Verfallsdatum haltbar. Kontamination und direktes Sonnenlicht vermeiden.

Vorsichtsmaßnahmen

Das Produkt enthält Natriumazid, um bakterielles Wachstum zu verhindern. Nicht in den normalen Abfluss schütten. Haut- und Augenkontakt vermeiden. Angemessene Schutzkleidung tragen. Bestandteile gemäß lokaler Vorschriften für infektiöse Materialien entsorgen. Weitere Informationen enthält das Sicherheitsdatenblatt.

Garantie

Es wird garantiert, dass die Wirkungsweise dieses Produktes den Angaben auf der Packung und in der Produktliteratur entspricht. TECO haftet weder für die Veräußlichkeit oder Eignung dieses Produktes für irgendwelche andere Zwecke noch für irgendwelche Folgeschäden, die sich aus der vorstehenden, expliziten Garantie ergeben.

Symbol key / Symbole

 Expiry date (DOE) Verfallsdatum	REF Catalogue Number Katalog Nummer	 Consult accompanying documents Beachten sie die Begleitdokumente
 max. stability (DOE) with storage at 2-8°C max. Haltbarkeitsdauer bei Lagerung 2-8°C	LOT LOT, Number LOT Nummer	 Legal Manufacturer / Legal Hersteller